
Z á p i s n i c a    č. 2 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Radvaň nad Laborcom 

konaného dňa 26. júna 2024 na obecnom úrade v Radvani nad Laborcom 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

K bodu 1 

Otvorenie, schválenie programu 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Radvaň nad Laborcom otvorila a viedla starostka obce pani 

Jana Svičinová, ktorá privítala prítomných poslancov. Zasadnutie je zvolané v súlade s § 13 ods. 4 písm. 

a/ zák. SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Obecné zastupiteľstvo 

sa zišlo v počte 5 poslancov. Starostka konštatovala, že zasadnutie je uznášania schopné. Starostka 

obce predniesla návrh programu rokovania obecného zastupiteľstva podľa pozvánky, ktorý bol 

zverejnený na úradnej tabuli a webovom sídle obce Radvaň nad Laborcom. Program rokovania 

obecného zastupiteľstva bol jednohlasne schválený. 

 

Uznesenie č.3/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radvaň nad Laborcom schvaľuje program rokovania. 

Hlasovanie poslancov za návrh programu rokovania: 

Za:   5  Ing. Peter Čeremeta, Ing. Patrik Sopirjak, Ing. Martin Drančák, Martin Huňara, Peter Demeter 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

4. Prerokovanie „Návrhu záverečného účtu za rok 2023“ 

5. Predaj motorového vozidla multicar 

6. Prerokovanie žiadosti p. Dudyovej o odkúpenie pozemku 

7. Informácie o projektoch 

8. Interpelácie poslancov 

9. Námety a podnety verejnosti 

10. Rôzne 

11. Záver 

                                                                                                                             Jana Svičinová 

                                                                                                                              starostka obce 

 



K bodu 2 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľku bola starostkou obce určená: Denisa Pančáková 

Za overovateľov zápisnice boli určení:  Ing. Patrik Sopirjak a Martin Huňara.  

Hlasovanie poslancov: 

Za :  5       Ing. Peter Čeremeta, Ing. Patrik Sopirjak, Ing. Martin Drančák, Martin Huňara, Peter 

Demeter 

Proti:   0 

Zdržal sa:   0 

 

K bodu 3 

Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

Starostka konštatovala, že prijaté uznesenia z prechádzajúceho zasadnutia boli splnené.  

K bodu 4 

Návrh záverečného účtu za rok 2023 

Starostka predložila poslancom návrh záverečného účtu za rok 2023, ktorý bol zverejnený na 

úradnej tabuli a webovom sídle obce 05.06.2024. K návrhu podal odborné stanovisko hlavný 

kontrolór obce. Záverečný účet obce je súhrnným spracovaním údajov o rozpočtovanom 

hospodárení po skončení rozpočtového roka 2023 a obsahuje:: 

 • údaje o plnení rozpočtu v členení podľa § 10 ods.3 Zák. č. 586/20004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v súlade s rozpočtovou klasifikáciou  

• bilancia aktív a pasív  

• prehľad o stave a vývoji dlhu 

 • prehľad o poskytnutých dotáciách podľa § 7 ods. 4ZRP 

 • usporiadanie finančných vzťahov k ŠR a VÚC 

 Hlavný kontrolór odporúča obecnému zastupiteľstvu schváliť záverečný účet obce za rok 2023. 

Dotazy poslancov:  

Poslanec Ing. Martin Drančák sa dotazoval na položky uvedené v záverečnom účte / prenesené 

kompetencie/ 

 Poslanec Ing. Patrik Sopirjak sa dotazoval  na kódy zdrojov. Pani starostka podala poslancom 

vysvetlenie na jednotlivé dotazy. Bez ďalšej rozpravy prijalo obecné zastupiteľstvo toto uznesenie: 

Uznesenie č.4/2024 Obecné zastupiteľstvo obce Radvaň nad Laborcom berie na vedomie 

stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu záverečného účtu za rok 2023 a schvaľuje tento 

návrh rozpočtu bez výhrad. 



Hlasovanie poslancov: 

Za :  5       Ing. Peter Čeremeta, Ing. Patrik Sopirjak, Ing. Martin Drančák, Martin Huňara, Peter 

Demeter 

Proti:   0 

Zdržal sa:   0 

K bodu 5 

Predaj motorového vozidla multicar 

Starostka predložila poslancom návrh na odpredaj motorového vozidla multicar. Kontrolór obce 

dal stanovisko, že pri hodnote hnuteľného majetku obce do 3 000 €, môže obec predať hnuteľný 

majetok priamym predajom. Poslanci obecného zastupiteľstva zobrali toto stanovisko na vedomie 

a schválili toto uznesenie: 

Uznesenie č. 5/2024 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje predaj motorového vozidla multicar za  sumu 1 000,- €. 

Hlasovanie poslancov: 

Za :  5       Ing. Peter Čeremeta, Ing. Patrik Sopirjak, Ing. Martin Drančák, Martin Huňara, Peter 

Demeter 

Proti:   0 

Zdržal sa:   0 

K bodu 6 

Prerokovanie žiadosti p. Dudyovej o odkúpenie pozemku 

Starostka predložila poslancom žiadosť Jany Dudyovej o odkúpenie pozemkov registra C KN – 

parcely č. 528 o výmere 459 m² a 529 o výmere 77 m² vedených na LV 1128 v k.ú. Radvaň nad 

Laborcom. Poslanci schválili cenu 4,00 € za 1 m² . Poslanci obecného zastupiteľstva prijali toto 

uznesenie: 

Uznesenie č. 6/2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Radvaň nad Laborcom schválilo odpredaj obecných pozemkov: 

parcely registra „C“ č.:528/1 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 398 m2, 528/2 – zastavaná 

plocha a nádvorie o výmere 61 m2, 529 – záhrada o výmere 77 m2, ktoré boli 

vytvorené/odčlenené/ z pôvodnej parcely registra „E“, č.: 295-trvalý trávnatý porast o výmere 

2886 m2, geometrickým plánom č. 46053328-155/2024, ktorý vyhotovil GeoReal East, s.r.o 

Strojárska 3995/113, Snina, dňa 21.6.2024, úradne bol overený Ing. Danielou Soóšovou, Okresný 

úrad Medzilaborce pod č. G1-87/2024 dňa  28.6.2024 pre Jana Dudyová, rodné priezvisko: 

Demeterová, dátum narodenia: 8.11.1991, rodné číslo:  916108/8882, trvalý pobyt: 067 01 Radvaň 

nad Laborcom č. 288, štátna príslušnosť: SR v podiele 1/1 za kúpnu cenu 2144.- E /slovom: 

dvetisícstoštyridsaťštyri eur/, t.j. 4,- € za 1 m2 /spolu 536 m2/. 

Prevod sa uskutoční podľa ust. § 9a, ods. 15, písmeno b/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v platnom znení, pozemok zastavaný stavbou vo vlastníctve nadobúdateľa vrátane priľahlej plochy, 

ktorá svojim umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok so stavbou. Kupujúca je výlučnou 



vlastníčkou stavby – rodinný dom, ktorý ešte nie je v katastri evidovaný, ale stojí na novovytvorenej 

parcele registra  CKN č. 528/1. 

Hlasovanie poslancov: 

Za :  5       Ing. Peter Čeremeta, Ing. Patrik Sopirjak, Ing. Martin Drančák, Martin Huňara, Peter 

Demeter 

Proti:   0 

Zdržal sa:   0 

K bodu 7 

Informácie o projektoch 

Starostka obce informovala poslancov o projektoch v obci.  

Pri projekte odpadového hospodárstva sa už len čaká na dodanie techniky dodávateľom.  

Projekt kanalizácia a ČOV sa čaká na výsledok. 

Projekt miestne komunikácie. Čaká sa na výzvu, ktorá by vyhovovala potrebám a požiadavkám 

obce.  

Starostka informovala, že vypracovala a podala žiadosť o dotáciu  z Ministerstva financií SR na 

individuálne potreby obce   v sume 15 000,- € v ktorej žiada  opravu  pódia a osvetlenie v kinosále 

OÚ a zakúpenie konvektomatu  do kuchyne obecného úradu. 

Starostka informovala poslancov aj o projekte Hravo a zdravo, ktorý úž bol prerokovávaný 

obecným zastupiteľstvom a schválený uznesením č.15/10/2023.  Ide o to, že zariadenie v školskej 

jedálni je zastaralé, spotrebiče sú opotrebované, často vyžadujú opravu. V rámci tohto projektu by 

sa vymenilo komplet celé zaradenie v školskej jedálni v zmysle platných zdravotných parametrov. 

Projekt sa musí spájať s troma aktivitami, preto by sa urobila výstavba workoutových športovísk a 

výmena podlahy v triedach školy. Spoluúčasť  obce je 8%. 

Starostka obce sa tiež zmienila aj o projekte vodovod. Bola v Bratislave na stretnutí s o štátnym 

tajomníkom, ktorý jej potvrdil, že vodovod bude prioritou vlády na výjazdovom rokovaní  v našom 

okrese.  Starostka obce vyjadrila aj návrh, že ak sa to nepodarí cez výjazdové rokovanie vlády, tak 

by mohla obec požiadať aj o bezúročnú pôžičku cez Environmentálny fond.  

Starostka obce ešte informovala poslancov aj o cezhraničnej spolupráci s Gminou  Zarszyn . 

Odporúčala poslancom, aby navštívili spolu túto gminu a inšpirovali sa jej úspešnými projektmi, 

prípadne by sa dohodla aj ďalšia spolupráca.  

Poslanci sa zhodli na tom, že prioritou je vodovod a kanalizácia.  

 

K bodu 8 

Interpelácie poslancov 

Poslanec Ing. Patrik Sopirjak tlmočil sťažnosť pána Fecuru, že je potrebné spratať zostávajúce drevo 

zo zrezaného topoľa.  

 



K bodu 9 

Námety a podnety verejnosti 

Starostka obce informovala poslancov o probléme pani Krabáčovej na s.č. 64. Je tam zničený šanec  

a je potrebné spevniť tento šanec nakoľko ho podmýva voda a dochádza k zosuvu pôdy.  Poslanec 

Ing. Čeremeta navrhol aby  sa vypracoval projekt na túto opravu a postupne podľa možností sa 

bude opravovať.  

Starostka obce informovala, že starý plot, ktorý je na pošte majú záujem  odkúpiť Surmajovci. Plot 

sa nevyužíva. Poslanci sa dohodli na cene 30centov za kg a prijali toto uznesenie: 

Uznesenie č.7/2024 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje predaj starého plota  za cenu  0,30 € za kg.  

 

K bodu 10 

Rôzne 

Starostka obce ešte informovala poslancov, že cez poistné plnenie v dôsledku škôd po zemetrasení, 

obec opravila a vymaľovala schody a sálu na obecnom úrade, zdravotné stredisko, poštu, lekáreň 

a tiež sa opravila aj telocvičňa v ZŠ s MŠ Michala Sopiru.  

Starostka obce pripomenula poslancom, že súťaž vo varení gulášu spolu s kultúrnym programom 

bude 28.9.2024. 

Starostka obce vyjadrila poďakovanie poslancom Čeremetovi a Sotákovi, za úspešné ukončenie 

futbalovej sezóny a za čas a energiu, ktorú  do toho vkladajú. 

 

Po vyčerpaní programu starostka poďakovala prítomným poslancom za účasť a rokovanie 

obecného zastupiteľstva ukončila. 

 

Overovatelia:   Martin Huňara                             ..................................................... 

                           Ing. Patrik Sopirjak                      ..................................................... 

 

Zapísala:   Denisa Pančáková 

 

 

  

 

 

 



 


